
Protokół nr 22/2016 

z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 5 grudnia 2016 r. w godz. od 16
00

 do 17
00 

w sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach. 

 

Obecni członkowie Komisji: 

1/ Stanisław Kulikowski - przewodniczący Komisji,  

2/ Andrzej Paweł Chuchnowski, 

3/ Bogdan Bezdziecki - wiceprzewodniczący Komisji, 

4/ Wojciech Pająk 

Nieobecni: 

1/  Grzegorz Gorlo 

2/  Jacek Juszkiewicz 

3/  Kamil Lauryn 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1/  Czesław Renkiewicz- Prezydent Miasta Suwałk 

2/  Ewa B. Sidorek- zastępca Prezydenta Miasta Suwałk 

3/  Wiesław Stelmach- Skarbnik Miasta Suwałk 

4/  Alicja Andrulewicz – Naczelnik KTP 

5/  Jadwiga Olbryś- zastępca Naczelnika O. 

6/  Monika Podziewska- Naczelnik WBiF 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Stanisław Kulikowski, który powitał zebranych i przypomniał,  

że porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami. Członkowie Komisji nie 

wnieśli uwag i przyjęli jednogłośnie następujący porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie protokołu  nr 21/2016 posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 21 listopada 2016 r. 

2. Zaopiniowanie projektu budżetu Miasta Suwałk na 2017 rok.                                            

(Materiał został wysłany 15.11.2016 r.) 

3. Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej Miasta Suwałki na lata                           

2017-2035. (Materiał został wysłany 15.11.2016 r.) 

4. Wolne wnioskii. 

 

 

 

 

 



Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu  nr 21/2016 posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 21 listopada 2016 r. 

Stanisław Kulikowski poinformował, że do protokołu 21/2016 posiedzenia Komisji nie 

wniesiono uwag, wobec czego stwierdził, że protokół przez Komisję, został przyjęty.    

               

Głosowanie nad przyjęciem protokołu: 

za                                                -    4 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Ad pkt. 2  

Zaopiniowanie projektu budżetu Miasta Suwałk na 2017 rok. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Wiesław Stelmach omówił dokument. Poinformował, że został pozytywnie zaopiniowany przez 

Regionalna Izbę Obrachunkową. 

Czesław Renkiewicz przybliżył radnym zamiary o aplikowanie o środki zewnętrzne, 

zamierzenia inwestycyjne w sferę sportu i turystyki oraz realia wykonania budżetu. Nadmienił, 

że w budżecie przewidziano wiele rezerw celowych.  

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag, wniosków i przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    3 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    1 radnych. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt  budżetu Miasta Suwałk na 2017 rok.                  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej Miasta Suwałki na lata                           

2017-2035.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Wiesław Stelmach omówił dokument. Poinformował, że został pozytywnie zaopiniowany przez 

Regionalna Izbę Obrachunkową. 

Czesław Renkiewicz przybliżył radnym powód tworzenia tego dokumentu oraz realia jego 

wykonania.   

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag, wniosków i przystąpili do głosowania. 

 



Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    3 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    1 radnych. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2017-2035.                                                                                               

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt. 4 

Wolne wnioski.  

Bogdan Bezdziecki zapytał Prezydenta co z budową drogi 5KD na osiedlu Polna? 

Prezydent odpowiedział, że zawarto porozumienie z Rutkowski Development w sprawie jego 

partycypacji w kosztach budowy drogi 5KD. Rutkowski Dev. planuje wybudować tam duże 

osiedle na ponad 1000 mieszkań. Prezydent nadmienił, że czuwa nad tym aby nie popełnić 

błędów z poprzednich inwestycji tego typu takich jak niski wskaźnik miejsc parkingowych.   

Wojciech Pająk zapytał co z inwestycjami z Polsko- Litewskich funduszy. Czy są one 

zagrożone, w związku z tym co z dalszą budową bulwarów nad Czarną Hańczą? 

Prezydent odpowiedział, że w chwili obecnej będzie trudno to zrealizować z funduszy 

zewnętrznych.  

Bogdan Bezdziecki zapytał, jak będą wyglądały zwolnienia w naszej oświacie. 

Ewa B. Sidorek podała zakładane liczby- np. Zespół Szkół nr 2 zwolni około 23 nauczycieli.  

Więcej wniosków nie zgłoszono. Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział  

i zamknął posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono.                                                                                                                                           

 

Protokół sporządził:                                                          Przewodniczący Komisji Kultury Sportu                           

                                                                                    i Turystyki Rady Miejskiej w Suwałkach   

 

Marcin Andrzej Szypulski 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej                                                              Stanisław Kulikowski 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 

 


